
 

 

 

 

 

 

 

 

 

銀 行 服 務 轉 介 申 請 表 (免費) 

               Banking Services Referral Form (Free Service) 

客戶資料 Client Information 

客戶姓名： 

Client Name 

聯絡電話： 

Contact No. 

客戶特別要求： 

Client’s special request 

 

客戶聲明: 中原按揭經紀有限公司(下稱”中原按揭”)擬將此表連同所載的個人資料用於提供銀行服務資訊，及轉介予中原按揭介紹之銀行以聯絡我方  

推廣/安排開立銀行賬戶及/或銀行服務。我方同意上述及中原按揭可向銀行收取轉介費用，並可支付轉介費予介紹我方使用此服務之中原地產代理有
限公司/介紹公司。中原按揭不會因上述轉介服務向客戶收取任何費用、收費、報酬或代價(不論其名目為何)。 

Client's Declaration: Centaline Mortgage Broker Limited (Hereafter called "CMBL") intends to use the personal data in this form for 

providing me/us the information of opening bank account and/or bank service, and transfer this form to bank(s) introduced by CMBL for 

them to contact me/us for direct marketing/ arranging opening bank account and/or bank service.  I/We agree the above-mentioned and 

that CMBL may receive referral fee from the bank(s); and pay referral fee to Centaline Property Agency Limited ("CPAL")/other Introducer 

who referred me/us to use this service. CMBL will not charge any fees, charges, reward or consideration, however named, from the Client in 

relation to the referral service mentioned above. 

 

註: 收集個人資料聲明及私隱政策詳列於中原按揭之網頁 www.centamortgage.com 

Remark: Personal Data Collection Statement & Privacy Policy are listed in Centaline Mortgage's website: www.centamortgage.com 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
X____________________________________________             ________________________________ 
客戶簽署 Client’s Signature                                        日期 Date 

 

*重要事項： 

有關開戶/銀行服務申請，須受有關銀行的條款及條件、資料政策及其它文件(可不時修訂)約束。 
 
*Important notice: 
The banking service is subject to the relevant terms and conditions, policies and other documents (the content may change from time to time) of the banks.  

 

內部專用 For Internal Use Only (提交人必須填寫 To be filled by staff) 

員工姓名(全名)： 員工編號： 手提電話： 

所屬分行： 

 

推介銀行： 
 

請提供職員名稱及電話(如有)： 

 

會用以下方式交轉介表予中原按揭： 

WhatsApp：9288 2138       傳真 Fax：2811 2121 

電郵 Email：cmb@mail.centanet.com 

檔案編號： 

CMB@202401 
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